
Libor Kusý  

Dobrý den,máte hezké stránky a zaujala mne hodně i tahle vaše poradna. Já mám dotaz, 
kterému se třeba zasmějete, ale už docela dlouho mi to vrtá hlavou: Proč se mluví jen o 
slepičí polévce a prodávají se jen slepice? Kam se podějou kohouti nebo jich je tak 
málo? Nezlobte se,že vás zdržuju takovou blbostí :-)  

  

SLEPICE NA POLÉVKU 

   Nemusíte se vůbec omlouvat - i já kolikrát přemýšlím nad nějakou "blbostí" z jiného oboru 
a pídím se po odpovědi :-) 

   Kohouta na polévku opravdu v obchodě nekoupíte - máte šanci jen od drobného chovatele, 
příp. na nějakém trhu, kde chovatelé prodávají své produkty. Ve velkochovech se provádí tzv. 
sexování - tj. přebírání jednodenních kuřat podle pohlaví, přičemž pro další chov se nechávají 
pouze slepice, z nichž jsou v dospělosti nosnice a zajišťují produkci vajec. Když se slepice 
tzv. vynesou (produkce vajec klesá), dodávají se na trh právě jako "slepice na polévku". 

   Jiná je situace u tzv. brojlerů - tj. drůbeže, vyšlechtěné speciálně na maso. Tam přicházejí na 
trh slepice i kohouti pod jednotným označením "kuře". 

   Takže - jíte-li kuřata, zcela jistě už jste kohouta ochutnal, pokud byste chtěl okusit "kohoutí 
polévku", obraťte se na nějakého drobného chovatele - každý z nich tu a tam kohouta 
vyřazuje. 

Miroslav Pour, Skřivany 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


